



Adviesraad Sociaal Domein IJsselstein

Teenschillerlaan 11, 3401 GH IJsselstein

06-15096662

www.ASDIJ.nl

ASDIJsselstein@kpnmail.nl

Notulen vergadering Adviesraad Sociaal Domein IJsselstein 03 september 2025

Deelnemers: Jeanette de Neijs (voorzitter), Martin Spanjers (techn.voorzitter), Henk Jansen, Ans Hazelager, Lennard de Kok, Theo Beijaard (penningmeester), Sabine Muller-Vincenten, Jacqueline Leenders, Julia Leeftang, Ellen Peekstok, Jeroen Roelandschap-Verkuijl en Lya Reuzenaar-Lieshout (secretaris),

Bericht van verhindering:

1. Opening en vaststelling agenda

De vergadering wordt geopend en de agenda wordt vastgesteld.

Martin heeft op het laatste moment nog het advies over MOBW aan een ieder gestuurd.

Dit onderwerp wordt meegenomen in deze vergadering.

2. Christa Graafland komt Vera Scheepbouwer van Zorg4IJsselstein voorstellen.

Christa heeft in een vorige vergadering beloofd om Vera Scheepbouwer te komen voorstellen. Naast Christa zullen we vaker met Vera te maken krijgen. Vera is degene die o.a. de website van zorg4IJsselstein doorontwikkeld. Deze maand zal de website van Zorg4IJsselstein worden gelanceerd. Er zal een interview in het "Kontakt" komen, en er zijn dan een Facebook en Instagram account.

Sabine en Ans hebben de website op verzoek van Christa kritisch bekeken en het commentaar naar Christa gemaild. Christa is hier heel dankbaar voor.

Er wordt nog wel opgemerkt dat het belangrijk is om op de website te vermelden dat niet alle medische handelingen worden vergoed. Bij onduidelijkheid neem altijd contact op met je zorgverzekering.

3. Concept-notulen ASDIJ vergadering d.d. 11 juni 2025

De notulen worden vastgesteld.

4. Ingekomen en uitgaande stukken

De mail over de update van de harmonisatie minimaregelingen Lekstroom wordt voorlopig aangehouden.

Er zal nu nog geen reactie worden gegeven. Het blijft wel een aandachtspunt.

Op 30 september a.s. is er een netwerkbijeenkomst over eenzaamheid gepland.

Theo zal hier naar toe gaan.

5. Mededelingen en terugkoppeling

Jeanette is naar een bijeenkomst geweest die ging over het stallen van scootmobiel in verpleeghuizen, bejaardenhuizen etc. In 2023 is er een wet aangenomen die het stallen in openbare ruimten verboden is.

Er zijn nl. in het verleden een aantal brandjes geweest.

Vraag is nu waar de scootmobiel te stallen? Ze mogen wel in de kamers van bewoners maar die zijn vaak te klein. Een appartement gebruiken om ze daar te stallen lijkt vooralsnog geen optie. Mensen in een scootmobiel kunnen vaak niet meer dan 100 meter lopen. Het blijft nog een grote vraag. Wordt vervolgd.

Jacqueline vraagt waarom het agendavoorstel over LIA niet is overgenomen.

Besloten wordt om dit agendapunt in het volgende overleg te bespreken.

Aan Julia wordt gevraagd om na te gaan wie zich bij de gemeente bezighoudt met LIA.

6. Nieuws uit de verschillende interessegebieden

Martin heeft het advies over MOBW, via Lya, naar een ieder gemaild.

De leden zijn content met het advies. Door de vakantietijd is het wat later opgesteld.

Er is overigens geen adviesaanvraag van het college ontvangen.

Lya zal het advies naar het college sturen.

Gemeentepagina in het "Kontakt" is en blijft summier met nieuws.

Al eerder is aan de wethouder gevraagd waarom IJsselstein maar 1 pagina heeft terwijl de gemeente Lopik wel 3 pagina's vult met allerlei informatie. Het bleek om de kosten te gaan. Maar de leden merken op dat deze ene pagina weinig tot geen informatie oplevert.

De wethouder vond/vindt dat iedereen naar de website kan gaan voor meer informatie.

Hier ligt dus een probleem. Niet iedereen is vaardig genoeg om met een computer om te gaan en er zijn nog steeds bewoners die geen computer hebben.

Lya oppert om een ongevraagd advies in te dienen over deze kwestie.

Afgesproken wordt dat we eerst een communicatiemedewerker van de gemeente gaan uitnodigen. Aan Julia zal gevraagd worden wie dat is. Dit onderwerp komt op de agenda van de volgende vergadering.

Martin en Lya zullen zonodig een ongevraagd advies opstellen.

In het advies over MOBW zal een zin worden opgenomen over het ontbreken van belangrijke informatie op de gemeentepagina in het Kontakt.

Theo meldt dat vandaag de tussentijdse rapportage van de WIL is besproken.

Sabine geeft aan dat het boekje over het zomerfestijn 2025 niet bij de huisartsenposten lag.

Dit is een gemiste kans. Mensen kunnen niet altijd op de website kijken. Aan Marianne Heijnen zal gevraagd worden hoe dat kan.

Julia meldt dat de inkomenstoets bij WMO aanvragen niet meer wordt toegepast.

Henk geeft aan dat hij 29 september 2025 naar het lokaal jeugdzorg overleg gaat.

Jeroen heeft afgelopen vrijdag een overleg gehad met Pulse. Uit het overleg bleek dat het programma zorgmaatje loopt, maar het loopt niet storm.

Tijdens het overleg met Pulse werd ook gesproken over Ewoud. Hier zou één persoon in de nachtdienst beschikbaar zijn voor 32 patiënten. Dit is een schrijnende zaak.

Vraag is hoe we er achter kunnen komen of dit daadwerkelijk zo is. Wordt vervolgd.

Vraag van Jeroen of de SPUK gelden na 2026 nog worden voortgezet.
Zal worden gevraagd.

Er komt een steunpunt voor mantelzorgers in het Antonius Ziekenhuis. Dit wordt georganiseerd door Pulse? Er vindt samenwerking met Lopik plaats.

Ans vertelt over het Zomerfeest en de uitjes georganiseerd door de KBO.
Er komt een voorlichtingsavond van de KBO voor nieuwe leden. Wordt aan gewerkt.

Lennard gaat op 25 september 2025 naar een nieuw overleg over de sociale visie IJsselstein.
Deze wordt georganiseerd door Marischa Huijten. Start om 15.45 uur.

7. Feedback website Zorg4IJsselstein

Zie hiervoor agendapunt 2.

De feedback over de website is naar een ieder gemaild.

8. IZA

Voor Julia is het niet helemaal duidelijk wat nu voor verwarring zorgt over de IZA. Er vindt veel overleg plaats maar voor ASDIJ is het niet duidelijk wat haar rol bij de overleggen is en wat er verder gebeurt met eventuele uitkomsten. Wat doet de gemeente IJsselstein hiermee naar de burger? Er is per Lekstroom gemeente een bijeenkomst voor zorgaanbieders en via de verenigde ASD's Lekstroom is aangegeven dat het goed zou zijn om in de eigen gemeente naar deze bijeenkomst te gaan. De vraag is of de ASD wel inbreng moet hebben op deze bijeenkomsten. In hoeverre is de input van ASDIJ belangrijk? Er wordt niet teruggekoppeld. Julia geeft aan hierover met Christa te gaan praten. Met name de toegevoegde waarde van ASDIJ?

Er zijn nog een aantal vragen nl. Waar blijven de gelden? Wordt dit bijgehouden? Hebben de burgers er baat bij? IZA is nu twee jaar gaande. We weten er nog heel weinig van. Geef helderheid. Een evaluatie zou nuttig zijn. Wie heeft de regie?

Al eerder is gevraagd om de beschikbare gelden niet alleen aan nieuwe projecten uit te geven. Ondersteun ook lopende projecten.

Mogelijk kan de wethouder gevraagd worden om opheldering te geven in onze vergadering. Nog meer vragen borrelen op, te weten: Is er al geld beschikbaar bij de gemeente?, Is er al een plan?, Is dit gehuismerkt?

Afgesproken wordt dat Jacqueline eerst zal terugkoppelen naar de uitnodiger van de vergaderingen.

9. Teambuilding

Wordt intern besproken.

10. Vergaderdata 2026

De vergaderdata worden goedgekeurd en zullen door Lya aan het Fulco worden doorgegeven. Het voorstel per mail om de eerstvolgende vergadering van 1 oktober 2025 naar 8 of 15 oktober te verplaatsen is akkoord. Het wordt **15 oktober 2025**.

Dit is aan het Fulco doorgegeven.

De dagelijks bestuursvergadering wordt verplaatst naar 6 oktober 2025.

11. Actielijst

Akkoord.

12. Rondvraag

Wie haalt Sabine op 15 oktober 2025 op? Jeroen in eerste instantie. Mocht dit niet mogelijk zijn, dan neemt Henk dit over.

13. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit Jeanette de vergadering.